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          OUV 317-3/2024 

 

Obec Vlkov 

Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Vlkov č. 17/2024 
konaného dne 15. 11. 2024  

 
 

 

Místo konání: kancelář obecního úřadu 
Čas konání: 18.00 - 4 h – 19.56 h 
Přítomni: Ing. Jaroslav Veverka, PhDr. Ondřej Tikovský, Ph.D., Vladimír Vávrů, Ing. Alena 
Bartošová, Lukáš Zajíček 
Omluven: Martin Felcman, Zdeněk Krejčí 
Hosté: dle prezenční listiny 
 
 
 

Starosta obce Ing. Jaroslav Veverka přivítal přítomné zastupitele a hosty, omluvil pana Zdeňka 
Krejčího a pana Martina Felcmana a oznámil, že zastupitelstvo je usnášeníschopné. Přítomni 
byli upozorněni, že jednání zastupitelstva bude pro účely pořízení zápisu nahráváno.  
 
Starosta navrhl doplnit do programu bod č. 5 – Dodatek č. 1 ke smlouvě o umístění a 
provozování kontejnerů se společností TextilEco a. s. a bod č. 6 – Ceny svozu separovaných, 
nebezpečných a objemných odpadů platné od 1. 1. 2025 a následně seznámil přítomné 
s programem. 

Program:   
1. Veřejné projednání projektového záměru „Revitalizace veřejných prostranství a vodní 

nádrže“  
2. Žádosti o dotace z rozpočtu obce na rok 2025 
3. Výsledek výběrového řízení „Svoz komunálního odpadu – obec Vlkov v r. 2025 

a 2026“ 
4. Obecně závazná vyhláška obce Vlkov o místním poplatku za odkládání komunálního 

odpadu z nemovité věci   
5. Dodatek č. 1 ke smlouvě o umístění a provozování kontejnerů se společností 

TextilEco a. s.  
6. Ceny svozu separovaných, nebezpečných a objemných odpadů platné od 1. 1. 2025 
7. Různé 

Schváleno 5 hlasy.  
 

Zapisovatelem byla určena účetní obce Ing. Věra Dytrychová, jako ověřovatelé zápisu byli 
navrženi pan Lukáš Zajíček o Dr. Ondřej Tikovský.                     
 

Schváleno 5 hlasy. 
 



2 

 

Ad 1) Veřejné projednání projektového záměru „Revitalizace veřejných prostranství 
a vodní nádrže“ 
Starosta obce Ing. Jaroslav Veverka uvítal Ing. arch. Petra Uhlíka, Ing. arch. Jakuba Meda 
a Ing. Johanu Šimčíkovou, kteří v roce 2021 zpracovali pro obec Vlkov studii veřejných 
prostranství a v letošním roce jim byl zadán projekt revitalizace veřejných prostranství a vodní 
nádrže. Tento projekt obec podala jako projektový záměr do dotačního programu „8. výzva - 
IROP - MAS MUM - Veřejná prostranství“. Za účelem představení projektu přítomným starosta 
obce předal slovo architektům. 
 

Ing. arch. Jakub Med seznámil přítomné s projektem revitalizace veřejných prostranství a vodní 
nádrže, který navazuje na společnou práci s Ing. arch. Petrem Uhlíkem na konceptu veřejných 
prostranství obce Vlkov. Uvedl, že veřejná prostranství okolo vodní nádrže a návsi jsou pro 
život obce zásadní a prostor okolo rybníka by mohl být pilotním projektem následujících 
revitalizací. Návrh revitalizace vychází z historických a krajinných konceptů v souladu 
s územním plánem a současnými možnostmi. Cílem projektu je zlepšení a zkvalitnění 
veřejného prostoru, zlepšení ekologické kvality a udržitelnosti (voda v nádrži) v souvislosti 
s užíváním veřejného prostoru občany i dobrovolnými hasiči.  
 

Koncept projektu představila Ing. Johana Šimčíková. Koncept vychází z budoucího užívání 
tohoto prostoru jako jednoho ze stěžejních míst veřejného prostoru ve Vlkově – s využitím pro 
místní akce a hasičskou soutěž i jako pobytové místo pro občany (na vodní ploše bude 
umístěno pobytové molo a lávka). Projekt umožňuje budoucí propojení vlkovské uličky do 
krajiny a současně zahrnuje rekonstrukci ploch u vodní nádrže a příjezdových cest (rozšíření 
jejich pojízdnosti). Revitalizace vodní nádrže vytvoří funkční ekosystém umožňující vsakování 
dešťové vody, čištění vodní hladiny bude probíhat skrz litorální pásmo (terasovitě umístěné 
čistící rostliny). Projekt počítá s doplněním výsadby stromů a zeleně.  
 

Následně byl vytvořen prostor pro otázky. Přítomní občané se dotázali, kde bude tato 
prezentace projektu zveřejněna. Starosta odpověděl, že tato aktualizovaná prezentace 
projektu bude umístěna na webových stránkách obce Vlkov jako doplnění původní vizualizace 
ze srpna 2024 v sekci Projekty – viz odkazy: 

 https://www.obecvlkov.cz/revitalizace-verejneho-prostranstvi-vodni-nadrze 

 https://www.obecvlkov.cz/sites/default/files/prilohy/vlk_vn_prezentace_zastupitels
tvo_15_11_24.pdf. 
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Starosta obce Ing. Jaroslav Veverka vznesl dotaz na bezpečnost pobytového mola umístěného 
v blízkosti hlavní komunikace. Ing. Johana Šimčíková odpověděla, že projekt nepředpokládá 
ani neumožňuje pohyb od mola ke komunikaci. Součástí mola je opěrná lavice, která tvoří 
zábranu pohybu směrem ke komunikaci. Mezi molem a komunikací je pás kamenné dlažby 
umístěné v zatravněné ploše a poslední bariéru směrem k hlavní komunikaci tvoří pás 
zatravněné zasakovací plochy. 
Zastupitelka Ing. Alena Bartošová se dotázala na přístup k molu a na přístup hasičské techniky 
k nádrži. Ing. Johana Šimčíková odpověděla, že přístup na molo bude od pojezdové 
komunikace podél pravé strany nádrže (z čelního pohledu od hlavní komunikace), s technikou 
budou mít hasiči umožněný přístup také z této komunikace přes kamennou plochu.  
Host pan …………….. se zeptal na výškové uspořádání komunikace vzhledem k budoucí 
rekonstrukci hlavní cesty. Projekt vychází ze současných výškových uspořádání a starosta 
doplnil, že projekt hlavní komunikace také výškové poměry nemění. Další dotaz se týkal 
struktury zatravněné plochy vedle příjezdové komunikace. Ing. Johana Šimčíková upřesnila, že 
struktura je tvořena odseky žulové kostky uložené do štěrkového souvrství, na které je 
navrstvená zemina a travní semeno. Projekt řeší i napojení kanalizace domů sousedících s vodní 
nádrží. Dešťové vody mohou být svedeny do vodní nádrže.  
Zastupitel Lukáš Zajíček se zeptal na materiál úpravy vnitřních okrajů vodní nádrže. 
Ing. Johana Šimčíková odpověděla, že hrana a přístupové schody budou provedeny z betonu 
(typ stěrka) a vzhledem k množství rostlin v litorálním pásmu nebude beton viditelný.   
Další dotazy občanů se týkaly zarybnění, s kterým se v projektu nepočítá, ale nevylučuje se 
budoucí výskyt ryb vhodných pro tento typ vodní nádrže.  
Starostka Sboru dobrovolných hasičů Vlkov paní Marie Havelková se zeptala na řešení přístupu 
hasičů k nádrži při čerpání vody. Z odpovědi vyznělo, že šířka přístupových schodů je pro 
hasiče pro zanoření savice dostačující. 
Přítomní diskutovali o druhu plánovaných stromů v prostoru před vodní nádrží a v přilehlém 
veřejném prostoru s ohledem na spad listí a kořenový systém stromů. Stromy použité 
v projektu jsou kultivary se zpomaleným růstem, které drží tvar. 
Majitelé nemovitostí v blízkosti upravovaného veřejného prostoru se dotázali na materiál 
příjezdové cesty a předprostoru domů. Cesta je v projektu vytvořena ze zpevněného 
zhutněného stabilizovaného štěrkového kameniva, stabilního i ve svahu ve vlkovské uličce, 
profil cesty na začátku uličky bude přeskládaný s použitím zpětného žlabu. V travní ploše bude 
umístěn zasakovací pruh se štěrkovým podložím. 
Další dotaz se týkal spolupráce s odbornou firmou při vypouštění rybníka, které proběhne 
v součinnosti.  
 

Starosta odpověděl na dotaz občanů, který se týkal termínu realizace. Do konce prosince 2024 
bude známo, zda obec uspěla v dotačním řízení s projektovým záměrem, následovat bude 
podání žádosti do systému Ministerstva pro místní rozvoj, rozhodnutí o přidělení dotace bude 
zveřejněno v květnu 2025. V případě schválení poskytnutí dotace bude následovat soutěž na 
veřejnou zakázku, předpokládaný termín realizace je podzim 2025 nebo jaro 2026. 
Bezprostředně před realizací bude uskutečněno jednání s vlastníky přilehlých nemovitostí. 
 

Vzhledem k tomu, že občané již neměli žádné další otázky, starosta ukončil diskuzi 
a poděkoval architektům za prezentaci projektu a zodpovězení dotazů.  
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(18:54 – 19:03 přestávka) 

Ad 2) Žádost o dotaci z rozpočtu obce na rok 2025 

 T. J. Sokol Vlkov  
Obec obdržela žádost T. J. Sokol Vlkov o dotaci z rozpočtu obce na r. 2025 ve výši 95 000 Kč.  
Částka je stejná jako v minulém roce. Dotace bude použita na úhradu energií v sokolovně, 
obnovu inventáře a technickou údržbu sokolovny, výdaje na akce (turistický výlet, zajištění 
akcí zejména pro děti).  
Z přítomných zastupitelů účastnících se hlasování je jeden zastupitel členem T. J. Sokol Vlkov 
(Vladimír Vávrů). 

Hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0. 

Závěr 1/17/2024: Zastupitelstvo obce Vlkov schvaluje žádost T. J. Sokol Vlkov o dotaci z rozpočtu obce na 

r. 2025 ve výši 95 000 Kč. 

Na základě schválené žádosti byla zastupitelům předložena smlouva o poskytnutí individuální 
dotace z rozpočtu obce v roce 2025 pro T. J. Sokol Vlkov ve výši 95 000 Kč.  

Hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se:  0. 

Závěr 2/17/2024: Zastupitelstvo obce Vlkov schvaluje smlouvu o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu 

Obce Vlkov v r. 2025 T. J. Sokol Vlkov ve výši 95 000 Kč a pověřuje starostu jejím podpisem. 

 SDH Vlkov 
Obec obdržela žádost SDH Vlkov o dotaci z rozpočtu obce na r. 2025 ve výši 80 000 Kč. Oproti 
minulému roku dochází k navýšení o 15 000 Kč. Důvodem navýšení nákladů je pořádání plesu 
a zvýšení provozních nákladů na hasičský sport. Dotace bude použita na pokrytí provozních 
nákladů, nákup oděvů, obuvi, opravy a údržbu hasičské i historické techniky a zařízení, nákup 
hasičského a sportovního vybavení, podporu pořádání akcí pro veřejnost a děti, nákup 
vybavení pro zvyšování úrovně veřejných akcí, pokrytí nákladů spojených s výstavbou nové 
hasičské zbrojnice, ostatní náklady související s činností sboru. 
Z přítomných zastupitelů účastnících se hlasování jsou dva zastupitelé členy SDH Vlkov 
(Ing. Jaroslav Veverka, Vladimír Vávrů). 

Hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0. 

Závěr 3/17/2024: Zastupitelstvo obce Vlkov schvaluje žádost SDH Vlkov o dotaci z rozpočtu obce na r. 2025 

ve výši 80 000 Kč. 

Na základě schválené žádosti byla zastupitelům předložena smlouva o poskytnutí individuální 
dotace z rozpočtu obce v roce 2024 pro SDH Vlkov ve výši 80 000 Kč.  

Hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0.  

Závěr 4/17/2024: Zastupitelstvo obce Vlkov schvaluje smlouvu o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu 

Obce Vlkov v r. 2025 SDH Vlkov ve výši 80 000 Kč a pověřuje starostu jejím podpisem. 

 MS Paseky Rasošky 

Obec obdržela žádost MS Paseky Rasošky o dotaci z rozpočtu obce na r. 2025 ve výši 15 000 Kč. 
Částka je stejná jako v minulém roce. Dotace bude použita na nákup kachen, bažantů a krmení, 
na nájemné a úhradu škod způsobených zvěří, na nákup zařízení pro výkon práva myslivosti a 
chodu mysliveckého spolku a věcí na jejich opravu. 

Hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0. 



5 

 

Závěr 5/17/2024: Zastupitelstvo obce Vlkov schvaluje žádost MS Paseky Rasošky o dotaci z rozpočtu obce na 

r. 2025 ve výši 15 000 Kč. 

Na základě schválené žádosti byla zastupitelům předložena smlouva o poskytnutí individuální 
dotace z rozpočtu obce v roce 2025 pro MS Paseky Rasošky ve výši 15 000 Kč.  

Hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se:  0. 

Závěr 6/17/2024: Zastupitelstvo obce Vlkov schvaluje smlouvu o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu 

Obce Vlkov v r. 2024 MS Paseky Rasošky ve výši 15 000 Kč a pověřuje starostu jejím podpisem. 

 Obecný zájem, z.ú., Smiřice  
Zastupitelům byla předložena žádost o dotaci z rozpočtu obce Vlkov na rok 2025 od 
pečovatelské služby Obecný zájem, z.ú., Smiřice, ve výši 22 000 Kč, částka je stejná jako 
v minulém roce. Dotace bude použita za účelem zajištění služeb sociální péče (pečovatelská 
a odlehčovací služba) potřebným osobám v obci denně 12 hodin včetně svátků a víkendů, na 
částečné krytí provozních nákladů organizace, spojených se zajištěním těchto služeb.   

Hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0. 

Závěr 7/17/2024: Zastupitelstvo obce Vlkov schvaluje žádost o dotaci z rozpočtu Obce Vlkov na r. 2025 

společnosti Obecný zájem, z.ú., Smiřice, ve výši 22 000 Kč. 

Na základě schválené žádosti byla zastupitelům předložena smlouva o poskytnutí individuální 
dotace z rozpočtu obce v roce 2025 společnosti Obecný zájem, z.ú., Smiřice, ve výši 22 000 Kč.  

Hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0. 

Závěr 8/17/2024: Zastupitelstvo obce Vlkov schvaluje smlouvu o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu 

Obce Vlkov v r. 2025 společnosti Obecný zájem, z.ú., Smiřice, ve výši 22 000 Kč a pověřuje starostu jejím 

podpisem. 

 Petr Hynek   
Za účelem zachování prodejny ve Vlkově byla zastupitelům předložena žádost majitele 
obchodu ve Vlkově pana Petra Hynka, Vlkov č. p. 41, o dotaci z rozpočtu obce na rok 2025 ve 
výši 120 000 Kč. Dotace bude použita na služby spojené s provozem prodejny – náklady na 
energie (elektřina), mzdové náklady personálu a ostatní osobní výdaje.  
V uplynulém roce byla z rozpočtu obce poskytnuta panu Hynkovi dotace ve výši 120 000 Kč, 
přičemž 60 000 Kč poskytl Obci Vlkov Královéhradecký kraj v rámci dotačního titulu na 
podporu prodejen. Na rok 2025 je tento dotační titul Královéhradeckém krajem vypsán, Obec 
Vlkov se do dotačního programu přihlásí. 

Hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0. 

Závěr 9/17/2024: Zastupitelstvo obce Vlkov schvaluje žádost pana Petra Hynka, Vlkov č. p. 41, o dotaci 

z rozpočtu obce na rok 2025 ve výši 120 000 Kč. 
 

Na základě schválené žádosti byla zastupitelům předložena smlouva o poskytnutí individuální 
dotace z rozpočtu obce v roce 2025 pro Petra Hynka, Vlkov č. p. 41, ve výši 120 000 Kč.  

Hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0. 

Závěr 10/17/2024: Zastupitelstvo obce Vlkov schvaluje smlouvu o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu 

Obce Vlkov v r. 2025 Petru Hynkovi, Vlkov č. p. 41, ve výši 120 000 Kč a pověřuje starostu jejím podpisem.  



6 

 

Ad 3) Výsledek výběrového řízení „Svoz komunálního odpadu – obec Vlkov v r. 2025 
a 2026“ 

Formou uzavřené výzvy byly osloveny Marius Pedersen a.s., Hradec Králové; TRANSPORT 
Trutnov s.r.o., Trutnov a Technické služby Hořice spol. s r.o., Hořice a Technické služby 
Náchod s.r.o., Náchod. Předpokládaná cena dvou ročních svozů činila 450 000 Kč bez DPH. 
Byla doručena 1 nabídka od firmy Marius Pedersen a.s., Hradec Králové. Starosta seznámil 
zastupitele s cenovou nabídkou firmy Marius Pedersen a. s. a konstatoval, že cenová nabídka 
byla vyhodnocena jako způsobilá k výběru. Cena za svoz komunálního odpadu v r. 2025 a 2026 
činí dle nabídky 528 999,90 Kč vč. DPH.  

Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0. 

Závěr 11/17/2024: Zastupitelstvo obce Vlkov bere na vědomí výběr dodavatele na svoz komunálního 

odpadu v obci Vlkov v r. 2025 a 2026 -společnost Marius Pedersen a. s., Hradec Králové, v ceně 528 999,90 

Kč vč. DPH, a po odsouhlasení smlouvy právníkem obce pověřuje starostu podpisem smlouvy. 

Ad 4) Obecně závazná vyhláška obce Vlkov o místním poplatku za odkládání 
komunálního odpadu z nemovité věci   

Na základě výsledku výběrového řízení a ceny za svoz komunálního odpadu v roce 2025 
stanovené svozovou firmou Marius Pedersen a.s. byla zastupitelům předložena obecně závazná 
vyhláška o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité věci. Navrhovaná 
sazba poplatku činí 0,8 Kč/l odpadu (z původních 0,65 Kč/l dochází k navýšení o 0,15 Kč/l). 
Vyhláška je účinná od 1. 1. 2025. 
 

Nové ceny za svoz popelnic v r. 2025 a 2026 pro občany dle nové sazby činí: 

 svoz 1x28 dní (popelnice 120 l)   1 248 Kč   
 svoz 1x14 dní (popelnice 120 l)   2 496 Kč 
 1x14 dní (popelnice 240 l)    4 992 Kč 
 kombi - zima 1x7, léto 1x14 (popelnice 120 l) 3 936 Kč 
 

Občané budou v průběhu prosince 2024 informování o změně ceny platby za popelnice v r. 
2025 letákem do schránek. 

Hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0. 

Závěr 12/17/2024: Zastupitelstvo obce Vlkov vydává obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za 

odkládání komunálního odpadu z nemovité věci.  

Ad 5) Dodatek č. 1 ke smlouvě o umístění a provozování kontejnerů se společností 
TextilEco a. s.  

Zastupitelům byl předložen dodatek č. 1 ke smlouvě o umístění a provozování kontejnerů 
uzavřené dne 27. 6. 2024 mezi Obcí Vlkov a společností TextilEco a. s., Praha. Vzhledem 
k vývoji na trhu a nárůstu nákladů dochází ke zvýšení ročního poplatku za provozování 
1 kontejneru na textil v naší obci ze stávajících 1 200 Kč bez DPH na 15 000 Kč bez DPH.  
Obec nemá jinou možnost, sběr textilu je pro obce od 1. 1. 2025 povinný a ostatní svozové 
společnosti, které obec v rámci průzkumu trhu poptávala, mají plnou kapacitu. 

Hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0. 
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Závěr 13/17/2024: Zastupitelstvo obce Vlkov schvaluje dodatek č. 1 ke smlouvě o umístění a provozování 

kontejnerů uzavřené dne 27. 6. 2024 mezi Obcí Vlkov a společností TextilEco a. s., Praha. Roční poplatek 

za provozování kontejneru na textil činí 15 000 Kč bez DPH.  

Ad 6) Ceny svozu separovaných, nebezpečných a objemných odpadů platné od 1. 1. 2025 

Zastupitelům byl předložen dodatek ke smlouvě o svozu odpadu s firmou Marius Pedersen a.s., 
Hradec Králové, platný od 1. 1. 2025, zahrnující ceny za svoz separovaného odpadu, 
nebezpečného a objemného odpadu a bioodpadu. Navýšení je v průměru od 5 do 8 % Kč. 

Hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0. 

Závěr 14/17/2024: Zastupitelstvo obce Vlkov schvaluje dodatek ke smlouvě o svozu odpadu s firmou Marius 

Pedersen a.s., Hradec Králové, obsahující ceny svozu separovaných, nebezpečných a objemných odpadů od 

1. 1. 2025, a pověřuje starostu jeho podpisem. 

Ad 7) Různé 

a) Rozpočtové opatření  
Starosta obce informoval zastupitelstvo o rozpočtových opatřeních č. 15-16/2024, 
schválených starostou v souladu s § 112 odst. 2 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve 
znění pozdějších předpisů, na základě usnesení č. 17/10/2023 z 1. 12. 2023: 

 Rozpočtové opatření č. 15/2024: přesun rozpočtových výdajů 19 920 Kč z § 2212 pol. 
6121 na § 3745 (13 000 Kč – pohonné hmoty a materiál zeleň) a na § 2221 (6 920 Kč –
nátěr autobusové zastávky) 

 Rozpočtové opatření č. 16/2024: přesun rozpočtových výdajů 53 600 Kč z § 2212 pol. 
5171 na § 3631 pol. 5171 (výměna veřejného osvětlení v rasošské části Vlkova) 

Zastupitelé vzali rozpočtová opatření na vědomí. Rozpočtová opatření budou přílohou 
zápisu. 

b) Informace starosty a diskuze 

 Oprava veřejného osvětlení na Švamberku započne pravděpodobně v následujícím 
týdnu (závada nespočívá ve zdrojích, ale v přívodním kabelu). 

 Návrh rozpočtu obce na rok 2025 bude projednán na pracovní schůzce zastupitelů 
28. 11. 2024. Rozpočet byl zaslán finančnímu výboru. 

 Pan Lukáš Zajíček pozval přítomné na přednášku o Indii. K projednávanému bodu č. 1 
(revitalizace veřejných prostranství a vodní nádrže), se zeptal na rozdíl mezi výši 
rozpočtu a uznatelnými náklady. Starosta sdělil, že v projektovém záměru jsou uvedeny 
celkové výdaje projektu 9 424 000 Kč, způsobilé výdaje ve výši 7 153 313,99 Kč a dotace 
činí 6 795 648,29 Kč (95 % uznatelných nákladů).  Starosta uvedl, že výdaje vzrostly 
v souvislosti s komplexním řešením veřejného prostranství, ale skutečné celkové výdaje 
budou nižší – obec bude hledat úspory v položkovém rozpočtu a vysoutěžená cena 
bude pravděpodobně také nižší.  Pan Lukáš Zajíček se zeptal na odezvu na fotovoltaiku 
po referendech v okolních obcích. Starosta odpověděl, že žádná odezva není.  Obec 
Vlkov uskuteční na jaře 2025 referendum, na přípravě bude spolupracovat s právníkem 
obce. 
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 Starosta sdělil, že se zúčastnil pochůzky s vlastníky rodinného domu č. p. 20 – coby 
oprávněnými z věcného břemene, s vlastníkem dotčeného pozemku a s projektantkou, 
kdy došlo k otevření dotčené kanalizační šachty, kde jsou pouze 3 přívodní potrubí 
(bez zaústění obecní plechové haly). Termín na vyjádření mají dotčení vlastníci do 
konce listopadu 2024. Na základě vyjádření bude obec dále postupovat ve stavebním 
řízení na novou hasičskou zbrojnici. 

 Ing. Alena Bartošová se zeptala na stav zápisů v obecní kronice. Starosta a místostarosta 
odpověděli, že s kronikářkou paní Helenou Rezkovou jednali a zápisy za chybějící roky 
budou do kroniky co nejdříve doplněny. 

 Starostka SDH paní Marie Havelková poděkovala zastupitelstvu za navýšení dotace pro 
SDH Vlkov na rok 2025.  

c) Akce v obci  
16. 11. 2024 Cestopisná přednáška Lukáše Zajíčka o Indii  
23. 11. 2024 Autobusový zájezd do Prahy – prohlídka budovy Národního divadla 
30. 11. 2024 Mikulášská nadílka 
21.12.2024 Bruslení (17:45 - 19:45)  
22. 12. 2024 Sousedské předvánoční setkání  
18. 1. 2025  Ples 
15. 2. 2025 Sokolské šibřinky 
16. 2. 2025 Dětský karneval 
 
 
Starosta obce Ing. Jaroslav Veverka poděkoval zastupitelům a hostům za účast. Další zasedání 
zastupitelstva obce se uskuteční 13. 12. 2024 od 18 hodin. Termín pracovní schůzky byl 
stanoven na 28.11. 2024 od 19 h. 
 
 
 
 
 
 
Ing. Jaroslav Veverka  
starosta obce 
 
 
 
Ověřovatelé: Lukáš Zajíček 
  Dr. Ondřej Tikovský 
 
 
 
 
 
Zapsala dne 20. 11. 2024 Ing. Věra Dytrychová 


